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Dommerfullmektigforeningen 

 
 

 

Referat styremøte 17. mars 2023 0900 - 1340 
 
Møtested:  Oslo tingrett og videolink 

Deltakere: Henrik Rode Evensen, Jonas Altinius, Didrik Beck Rodarte, Saqib-Razo 
Razak, Karoline Gjønnes Johansen (videolink), Anne Ingeborg Reiestad. 

Saqib deltok uten stemmerett. 

Anne Ingeborg kom 09:25 og deltok i behandlingen fra og med punkt 1c. 

Referent:  Didrik Beck Rodarte  
    
 

1. Orienteringer 

a. Orientering fra styreleder  

Henrik orienterte: 

- Henrik har vært på årsmøtet til JF-Stat. Det er valgt ny leder i JF-Stat som heter 
Rannveig Sørskaar. Sørskaar deltar forhåpentligvis på neste styremøte. Inntrykket fra 
årsmøtet er at økonomien i JF-Stat er god. 

- Henrik og Anne-Ingeborg har vært på middag med leder og nestleder i 
Dommerforeningen.  

- Henrik og Anne Ingeborg har hatt møte med departementet og DA. 

- Henrik deltatt på Dommerseminaret. 

b. Orienteringer fra Samarbeidsrådet 

Henrik forklarte hva Samarbeidsrådet er og orienterte. 

Henrik undersøker om det er riktig at ansettelsesstoppen kun har ført til en reduksjon av 
syv dommerfullmektiger, slik DA hevder. 

c. Orienteringer fra Kompetansekomiteen 

Karoline orienterte. Det var cirka 20-25 dommerfullmektiger innlogget som fulgte 
Dommerseminaret. Antakelig var det en del flere som fulgte seminaret, da flere 
dommerfullmektiger satt sammen, for eksempel i Oslo tingrett.  

d. Orienteringer fra Hovedarbeidsmiljøutvalget  

Anne Ingeborg forklarte hva HAMU er og orienterte.  

2. Oppfølgingssaker  

a. Valg av nye styremedlem  

i. Velkommen til Saqib og Nora! 

ii. Presentasjonsrunde og kort innføring i styrearbeidet  
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Styremedlemmene presenterte seg og redegjorde for hva de har jobbet med i styret. 

Karoline orienterte om prosessen rundt valg av nye styremedlemmer.  

Både Henrik og Anne Ingeborg går ut av styret i slutten av april. Dette er deres siste 
styremøte. 

Didrik går ut av styret til sommeren. Didrik skal enten jobbe ut juni eller ut august. 
Didrik holder styret orientert når dette er avklart. 

Henrik og Anne Ingeborg undersøker om det er en dommerfullmektig fra Oslo 
tingrett som vil søke seg til styret når Didrik går ut. 

Styret søker OU-midler til neste styremøte og avholder dette på Bristol.  

b. Foreningens lønnsarbeid  

i. Fremtidens dommerfullmektig  

1. Høringsuttalelse, innspill fra lokale tillitsvalgte og høring 
blant medlemmene  

Anne Ingeborg og Henrik orienterte.  

Rapporten er sendt ut til de lokale tillitsvalgte for innspill. Tilbakemeldingene er i 
all hovedsak positive. Enkelte uttrykker at de mener at startlønnen på år 1 er for 
lav. Enkelte mener også at det er uheldige sider ved en funksjonstid på tre år. De 
tillitsvalgte i Oslo tingrett ønsker å beholde dommerfullmektig 1-ordningen. 

2. Mediedekning  

Jonas orienterte. 

3. Strategi med André fra JF 

Henrik og Didrik møter André Oktay Dahl fra JF onsdag 22. mars kl. 17. 

4. Kontakt med politikere  

Didrik tar kontakt med AP etter møtet med André. 

Henrik tar kontakt med SV etter møtet med André. 

5. Videre oppfølging 

Styret jobber opp mot politikere, departementet, og opp mot styremøtet i DA i 
juni. 

c. Rettsmøtene skritt for skritt   

i. Gaver til bidragsyterne i Bergen 

Didrik orienterte. De tillitsvalgte i Bergen har sagt ja til å kjøpe inn vinflasker til 
bidragsyterne i Hordaland tingrett. Didrik følger opp at dette blir gjennomført. 

d. Helgevakter og beredskapsgodtgjørelse  

i. Status etter forhandlingsmøte 14. mars 

ii. Innspill fra lokale tillitsvalgte  

iii. Strategi og ønsket utfall 

Henrik orienterte om punkt i-iii. 
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Karoline tok opp at det i hennes domstol så sjeldent er fengslinger at de ikke har 
noen vaktordning. Hun blir kontaktet samme morgen hvis det er en fengsling. 
Hun får da ikke beredskapsgodtgjørelse, men kun betalt for fengslingen. Styret 
frykter at det kan være en lignende praksis i andre mindre tingretter. Karoline tar 
opp dette med DA. 

e. Tillitsvalgtveileder 

i. Gjennomgang av utkast 

Jonas presenterte utkastet. Styret kom med innspill. Jonas innarbeider 
innspillene og sender ut revidert utkast. 

Styret vedtar veilederen på neste styremøte. Deretter sendes veilederen ut til 
domstolene. Styret legger opp til at veilederen diskuteres på tillitsvalgtsamlingen, 
med sikte på en revisjon i etterkant basert på innspillene fra samlingen. 

f. Medlemsundersøkelsen 

i. Utkast til spørsmål med tilbakemeldinger fra styret  

Styret gjennomgikk utkastet til medlemsundersøkelsen og kom med innspill. 

ii. Videre fremdrift 

Jonas ferdigstiller medlemsundersøkelsen i løpet av en ukes tid. Deretter gis 
styret en ukes frist til å komme med innspill. Jonas tar deretter kontakt med Line 
Egeland og får sendt ut medlemsundersøkelsen. Målet er at analyse av svar skal 
være klart til styremøtet i mai. 

g. Krasjkurs i timeføring – Karoline og Anne Ingeborg 

i. Status  

Karoline orienterte. Kurset er klart. Karoline og Anne Ingeborg finner en dato. 

3. Nye saker 

a. Ansettelsesstopp i domstolene  

i. Status 

Henrik oppsummerte situasjonen. Det er en bekymring for at DA ikke holder det 
de lover mht. å erstatte dommerfullmektigene.  

ii. Hvordan forholdet vi oss til dette? 

Henrik undersøker om det er riktig at ansettelsesstoppen kun har ført til en 
reduksjon av syv dommerfullmektiger, slik DA hevder. 

Styret tar kontakt med lokale tillitsvalgte for å få oversikt over hvor mange 
dommerfullmektiger som har sluttet uten at det har blitt ansatt en ny. 

b. Styresamling – Karoline 

i. Tema 

Fremtidens dommerfullmektigordning. Den danske 
dommerfullmektigordningen. 

ii. Sted 

København. 
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iii. Ansvarlige  

Karoline er ansvarlig. 

Styret ønsker å ha med Henrik og Anne Ingeborg på turen. Didrik undersøker om 
dette lar seg gjøre mtp. OU-midler. 

c. Lokal tillitsvalgtsamling  

i. Tema 

Styret kommer tilbake til dette på neste styremøte. Innspill: tillitsvalgtveilederen, 
ansettelsesstopp, et faglig opplegg, invitere Ranveig Sørskaar. 

ii. Sted 

Oslo, 8. september 2023. 

iii. Ansvarlige  

Didrik og Saqib er ansvarlige. 

Didrik oppdaterer tillitsvalgtlisten i samråd med Henrik. 

Saqib sender ut e-post til de tillitsvalgte og ber dem reservere datoen i Lovisa. 

4. Økonomi 

a. Tildeling for 2023: 110 000 kroner 

Didrik orienterte. Vi har brukt cirka 40 000 kroner hittil i år. Styret har et mål om å søke 
OU-midler til styremøter, styresamlingen, delvis årsmøtet (fagdelen) mv. Det er mulig å 
søke tilleggsbevilgning på 1/3 G som kan innvilges av leder i JF-Stat. 

b. Revidering av budsjett  
 
 

5. Eventuelt 

 

Neste styremøte er 12. mai. Møtet er fysisk. Didrik tar kontakt med Bristol og søker OU-midler. 
 


